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Ledamöter Johan Paccamonti (M) Ordförande
Lillemor Samuelsson (V) Vice ordförande
Alexander Saednia (M)
Evelina Kogsta (M)
Göran Hällström (M)
Hanna Wistrand (L)
Karl Persson (MP)
Elin Larsson (C)
Johan Heinonen (S)
Milla Järvelin (S)
Matthias Hudl Waltin (S)
Elisabeth Löfvander (V)
Anders Edin (SD)

Ersättare Kim Lützén (M)
Jörgen Linse (M)
Claes Backlund (M)
Johan Duvdal (L)
Cecilia Obermüller (MP)
Mia Widell (KD)
Anilla Larsson (S)
Thomas Hammarström (V)
Claes Fredriksson (V)
Ismo Pato (SD)

Övriga närvarande Lisa Kinnari Stadsdelsdirektör
Peter Dacke Avdelningschef
Susanne Brinkenberg Avdelningschef
Susanne Karlsdotter Avdelningschef
Sara Stenbaek Nämndsekreterare
Benjamin Emparan Personalföreträdare
Laila Bergmark Personalföreträdare
Klara Brunskog Personalföreträdare
Riitta Kettula tf Avdelningschef

Justerare Johan Paccamonti (M), Lillemor Samuelsson (V)

Datum för justering 2019-12-20
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Paragraf §8

Sekreterare Sara Stenbaek
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§ 8
Förslag till detaljplan för Gjutmästaren 6 o 9 m.fl. i 
stadsdelen Ulvsunda Industriområde 
S-Dp 2018-06893
BRO 2019/394

Beslut 
Nämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på 
stadsbyggnadskontorets inbjudan till samråd angående detaljplan 
för fastigheten Gjutmästaren 6 och 9 m.fl. i stadsdelen Ulvsunda 
Industriområde, Dp 2018–06893.

Nämnden beslutar om omedelbar justering

Sammanfattning av ärendet 
Stadsbyggnadskontoret har upprättat ett förslag till detaljplan 
gällande fastigheten Gjutmästaren 6 och 9 m.fl. i Ulvsunda 
Industriområde som möjliggör att stora delar av tidigare 
bryggeribyggnader bevaras och ges ny användning (bostäder, idrott, 
kultur, handel). Detaljplanen möjliggör även ny bebyggelse med ett 
nytt bostadskvarter, fem kvarter med hotell och nio kvarter med 
kontor. Planförslaget möjliggör även för en utbildning i områdets 
centrala del. Planförslaget bedöms medföra fler positiva än negativa 
konsekvenser och möjliggör en attraktiv framtida blandstadsmiljö 
med flera nya, strategiskt centrala funktioner i enlighet med 
översiktsplanens syfte. En omvandling av de östra delarna av 
industriområdet innebär att stadens rumsliga integration och 
kontinuitet ökar då Johannesfred och Mariehäll/Annedal länkas 
samman. Detta, tillsammans med planförslagets struktur och ett 
varierat innehåll för olika målgrupper och nya ekosystem-tjänster, 
möjliggör en socialt och ekologiskt hållbar stadsdel. Bromma 
stadsdelsförvaltning är positiv till detaljplaneförslaget.

Beslutsgång
Ordföranden konstaterade att nämnden ställde sig bakom 
förvaltningens förslag till beslut.

Handlingar i ärendet
 229326 (Godkänd - R 2) Förslag till detaljplan för 

Gjutmästaren 6 o 9 m.fl. inom Ulvsunda Industriområde 
 BRO 2019/394-1.2 planbeskrivning
 BRO 2019/394-1.1 plankarta
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